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Notulen bestuursvergadering Stichting Dorpsraad Opperdoes 26 februari 2025 

Inclusief bijlage met acties. 
 

Van 19.00 -20.00 bestuur dorpsraad 

Vanaf 20.00 uur met publiek.  

Aanwezig: vanaf 19.00 (zonder publiek) 

Annette Druijf-Vijn (voorzitter); Dirk Jan Vos (secretaris), Kees Zwaan (penningmeester); en de 

bestuursleden Piet Boersma, Peter van der Heiden, Lex Salverda.  

Afwezig met kennisgeving: Ton Broedersz (bestuurslid) 

1. Opening/welkom 

Voorzitter Annette Druijf-Vijn heet de dorpsraadleden welkom en opent het niet publieke deel van de 

vergadering.  

 

2. Vaststellen agenda 

Besloten wordt om de onderstaande agendapunten zonder publiek af te handelen. 

3. Mededelingen 

Betreffende het AZC wordt kort overlegd. De reacties uit Opperdoes zijn tot nu toe beperkt en rustig. 

Er zijn geen reacties op onze website geplaatst. Enkele persoonlijke reacties betreffen zorgen over de 

veiligheid van schoolgaande jeugd, die gebruik maakt van het Medemblikkerpad. Met de komst van 

het AZC wordt nu mogelijk anders gedacht over het openhouden van het pad en de oversteek over de 

N240. Dit onderwerp komt verder aan de orde in het publieke deel. 

 

4. Ingekomen stukken (lijst bij agenda en stukken zijn toegezonden) 

Verder in de betreffende projecten onder punt 8 van de agenda (publiek behandelen). 

 

5. Verslag, besluiten, actiepunten van de besloten vergaderingen van 15 januari en 12 februari 2025. 

(volgens bijlagen ter vaststelling) 

Het verslag van 15  januari is met enkele redactionele  wijzigingen vastgesteld. Het verslag van 12 

februari is ongewijzigd vastgesteld. De besluiten en acties van 12 februari zullen worden 

samengevoegd met het verslag van 15 januari. 

6. Beroepszaak logistiek, busje e.d. voor 27.02.2025 

Besluit: De dorpsraad is akkoord met de door Piet Boersma in te spreken tekst voor de rechtszaak.  

Alles is georganiseerd voor het busje naar de rechtbank. Instappen 9.00 uur bij de Spar.  

Totaal 19 deelnemers hebben een bevestiging gekregen. De bus is beschikbaar gesteld door Anna de 

Graaff Makelaardij en is precies vol. Alle aangemelde personen hebben een zitplaats gekregen. 

Besloten is dat Piet de communicatie met de pers zal verzorgen en dat Peter de communicatie via de 

website regelt. 

7. Communicatie van de dorpsraad naar buiten, persvoorlichting, website, dorpskrant, contacten met 

Gem. Medemblik; Provincie NH, andere dorpsraden etc. 

Annette licht dit punt toe dat op haar verzoek op de agenda is geplaatst. 
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Pauze: waarbij de vergaderzaal opengaat voor het publiek. 

Publiek: Jessica Sluis (kernconsulent gemeente Medemblik) en de gemeenteraadsleden: Claudia 

Selders-Kroezen;  Piet Mosch; Roel Braaksma; Siem Zeilemaker. 

 

Voortzetting met publiek 

1. Opening/welkom 

Voorzitter Annette Druijf-Vijn heet het publiek welkom en stelt zichzelf voor als nieuwe voorzitter van 

de dorpsraad vanaf 1 januari 2025. Daarna introduceert Annette Lex Salverda, die op 15 januari is 

benoemd tot bestuurslid van de dorpsraad.  

2. Vaststellen agenda 

De voorzitter merkt op dat de laatste publieke dorpsraad heeft plaatsgevonden op 27 november 2024 

en dat hiervan de notulen al zijn vastgesteld. De bestuurszaken met het agendapunt over de 

beroepszaak zijn in het niet publieke gedeelte afgehandeld. De aanwezigen uit het publiek hebben hier 

begrip voor. Besloten wordt de dorpsraad voort te zetten met agendapunt 8. Projecten/lopende 

dossiers. De betreffende ingekomen stukken (agendapunt 4) zullen daarbij aan bod komen. 

3. Mededelingen 

Brommeroverlast op de Noord en Koningspad (gemeld door Claudia Selders); de algemene indruk is 

dat de er momenteel geen sprake is van grote overlast; Dirk Jan heeft een goede indruk van de 

betreffende jeugd na een spontaan gesprek; deze indruk wordt door de aanwezigen bevestigd. 

Besluit: er is nu geen actie nodig. Claudia Selders heeft per mail al antwoord gehad. Dirk Jan pleit voor 

meer voorzieningen voor deze groep jeugd ca. 12- 16 jaar. Hij heeft ze daarom uitgenodigd voor 

Samen in Opperdoes en verwezen naar de flyer. Helaas heeft hij geen jeugd gezien op 17 februari.  

Kernenbijeenkomst 11 februari jl. van de gemeente Medemblik, georganiseerd door ‘duurzaam 

Medemblik’ over de energievoorziening in de toekomst; Dirk Jan was daar namens de dorpsraad. Er 

komt en speciale bijeenkomst op 31 maart a.s. met alle kernen i.v.m. de trajectkeuzes voor de 380 kV;  

Op 31 maart heeft de dorpsraad Twisk toevallig ook een bijeenkomst over 380 kV in dorpshuis Twisk 

georganiseerd.  

Aktie 25-15: Ton en Lex gaan hier heen, vanwege de samenwerking met de dorpsraad Twisk en 

stadsraad Medemblik op dit thema.  

Kernconsulent Jessica Sluis vindt het jammer dat ten gevolge van een wijziging in de planning 

bovengenoemde activiteiten samenvallen. Dorpsraad Opperdoes zal in ieder geval ook voor een 

afvaardiging zorgen bij het kernoverleg op 31 maart.  

Aktie 25-16: Annette en Piet gaan hier heen; Dirk Jan doet de aanmelding. 

Dorpendag 11 april 2025 te Badhoevedorp van Dorpswerk NH; een middag met thema ‘leefbaarheid in 

kleine kernen’;  

Aktie 25-17 Dirk Jan verzorgt de aanmelding. Nadere informatie volgt. We stellen nog vast wie er heen 

gaan. 

 

De punten 4 t/m 7 werden al behandeld in het niet publieke deel. 
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Vervolg met punt 8. Projecten /lopende dossiers 

- AZC informatiebijeenkomst 25 februari. 

De dorpsraad is vooraf geïnformeerd over nieuws over het AZC via een persoonlijk telefoontje van 

burgemeester Michiel Pijl aan het secretariaat van de dorpsraad. Dit wordt door de dorpsraad zeer op 

prijs gesteld. Kernconsulent Jessica Sluis en de gemeenteraadsleden zijn ook blij met deze goede 

communicatie. Peter van der Heiden geeft zijn visie na het bezoeken van de informatiebijeenkomst. 

Het college van B&W was aanwezig en veel medewerkers van de gemeente. 

Verder waren er vertegenwoordigers van het COA, de politiek, politie en veiligheid beschikbaar voor 

vragen. Er waren ca. 400 aanmeldingen en daarvan zijn er ca. 300 personen naar de informatie 

middag/avond in de Bonifaciuskerk te Medemblik gekomen. Het is de raadsleden opgevallen dat de 

sfeer goed was en alles rustig is verlopen. 

Belangrijke vraag: wie komen er in het AZC? Antwoord: dit wordt nog door het COA bepaald. 

Vervolg: 3 maart tijdens de raadcommissievergadering en 13 maart volgt een besluit door de 

gemeenteraad.  

- Samen in Opperdoes bijeenkomst van 17 februari 2025 

Voorzitter Annette Druijf-Vijn kwalificeert de bijeenkomst als een ‘groot succes’. De zaal van het 

dorpshuis was goed bezet. Namens de dorpsraad trekken Piet Boersma en Peter van der Heiden dit 

project. Peter besprak de verschillende initiatieven. Details staat op de website van Samen in 

Opperdoes. Jessica Sluis vroeg of er een link is met ‘Medekernen’. Peter antwoordt dat de focus ligt op 

‘Samen in Opperdoes’ en dat er op de website een link staat naar ‘Medekernen’.   

Piet Boersma vraagt zich af hoe het gaat met de financiële middelen voor ‘Samen in Opperdoes’ nu de 

gemeente afhaakt. In maart wordt er inhoudelijk geëvalueerd met de Omring. Jessica Sluis noemt de 

professionele inbreng van opbouwwerk Medemblik als mogelijk vervolg. Peter van der Heide bedankt 

tot slot iedereen die meewerkte aan deze bijeenkomst van ‘Samen in Opperdoes’ voor de inbreng. 

- Kuin BV 

Er was tijdens ‘Samen in Opperdoes’ goede belangstelling voor de informatiestand van Kuin BV. Piet 

Boersma is het opgevallen dat er een aantal mensen uitsluitend af kwamen op de presentatie van Kuin 

en als positief ‘bijeffect’ hierdoor in contact kwamen met het programma van ‘Samen in Opperdoes’. 

- Vomar en Soppediep (tijdens Samen in Opperdoes) 

De projectontwikkelaars waren met reden niet aanwezig, omdat de plannen nog niet concreet genoeg 

zijn. De bij deze projecten betrokken projectmanager gebiedsontwikkeling van de gemeente 

Medemblik was bereid gevonden een stand van zaken op beide projecten te geven, waarvan 

hieronder een samenvatting. 

Vomar plant een supermarkt met 1490 m2 winkeloppervlak. Er komen 21 appartementen bij (niet 

boven de winkel) en 2 vrijstaande woningen aan het Noorderpad. De sloop van de Spar is gepland in 

oktober dit jaar. Eind maart komt er meer informatie over het project Vomar. 

Soppediep is in voorbereiding en vereist een initiatief van de projectontwikkelaar VBM en de 

gemeente Medemblik om een plan in te dienen bij de provincie Noord-Holland. Dit plan dient om 

goedkeuring te krijgen voor woningbouw, gezien de huidige status als Beschermd Provinciaal 

Landschap (BPL), die slechts beperkte bouw toelaat. Er volgde discussie over de verdeling van soorten 

woningen.  

Piet Mosch en Siem Zeilemaker refereren aan de door de gemeente vastgestelde verhoudingen: 
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35% sociale huur, 35 % goedkope koop/huur en 30% in het duurdere segment.  

Sociale huur loopt via de betreffende woningcorporaties. 

Dormio 

Lex Salverda en Ton Broedersz hebben afgelopen middag een gesprek gehad met Dormio vanwege de 

projecten 380 kV en de oversteek N240. Dormio wordt door de dorpsraad gezien als belanghebbende 

bij de tracékeuze. Dormio bleek verrast over het hoogspanningstracé dat mogelijk dicht langs het 

Dormiopark zou kunnen komen, wanneer dit tracé gekozen zou worden. 

 

N239/N240 

Gesproken is over het in opdracht van de provincie Noord-Holland uitgevoerde onderzoek naar het 

Medemblikkerpad. Dit onderzoek bleek niet bekend bij de gemeenteraadsleden. 

Dirk Jan vindt dit vreemd, omdat er ook een vertegenwoordiger van de gemeente Medemblik 

meepraat in het overleg met de provincie Noord-Holland en alle belanghebbenden, waaronder de 

kernraden van Opperdoes, Medemblik en Twisk. 

Aktie 25-18: Dirk Jan zal via de kernconsulent melden wie dit is namens de gemeente Medemblik. 

380 kV  

Op  31 maart vinden er twee bijeenkomsten plaats (gemeente en dorpsraad Twisk), zoals hierboven bij 

de mededelingen besproken. De dorpsraad zal bij beide vertegenwoordigd zijn. 

Duurzaam Medemblik; energievoorziening o.a. warmte en aardgasvrij. 

Op deze portefeuille wordt de dorpsraad vertegenwoordigd door Dirk Jan. 

9. Rondvraag en sluiting 

Er waren geen vragen voor de rondvraag. 

Hierna bedankte voorzitter Annette Druijf-Vijn alle aanwezigen voor hun inbreng en sloot om 21.30 de 

vergadering. 

Volgende dorpsraadvergadering: woensdag 9 april 2025 (publieke vergadering) 

 

Besluitenlijst: 

• De dorpsraad gaat akkoord met de door Piet Boersma in te spreken tekst voor de rechtszaak 

op 27 februari 2025 

• Communicatie over de beroepszaak: Piet Boersma is vertegenwoordiger naar de pers; Peter 

van der Heiden verzorgt de communicatie via de website van de dorpsraad.   

• Er is geen verdere actie nodig vanwege brommeroverlast. 
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Bijlage 1: actielijst bijgewerkt tot 26 februari 2025 

 

No: Beschrijving van de actie 

 

Datum 

vast-

stelling 

Wie verant-

woordelijk? 

Wanneer 

gereed? 

25-15 Bijeenkomst 380 kV in Twisk 26.02 Ton en Lex 31.03 

25-16 Kernenoverleg gemeente incl. 380 kV 26.02 Piet en 

Annette 

31.03 

25-17 Aanmelding voor de dorpendag 11 april 26.02 Dirk Jan 31.03 

25-18 Informatie aan kernconsulent wie de 

contactpersoon is van de gemeente in het 

project N239/ N240 oversteek 

Medemblikkerpad 

26.02 Dirk Jan  31.03 

     

     

     

     


